

Co-funded by the European Union



တၢ်ခဲးရိုၣ်အတွင်းရှိ ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားလူငယ်ခေါင်းဆောင်များအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း  
ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားအခွင့်အရေးမြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာအရပ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများအတွက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း  
(CSO-DPAMR)

လူငယ်များအတွက် ခေါင်းဆောင်မှုနှင့် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေး အရည် အသွေးမြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ  
သင်တန်းအစီအစဉ်

**လူငယ်များသည် အသိပညာရရှိပြီး လုပ်ပိုင်ခွင့်များပေးခံရသောအခါ  
၎င်းတို့လုပ်ဆောင်သောအရာသည်အမှန်တကယ် ထူးခြားမှုရှိသည်ကို သိသောအခါ ကမ္ဘာကြီးကို  
အမှန်ပင်ပြောင်းလဲစေနိုင်သည်။- Jane Goodall**

ဥရောပသမဂ္ဂ European Union (EU)မှ ရန်ပုံငွေနှင့် ADRA UK နှင့် အခြားအလှူရှင်များ၏ ပူးတွဲထောက်ပံ့မှုဖြင့်  
“ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားအခွင့်အရေးမြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာအရပ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများအတွက် ဖွံ့ဖြိုး တိုး တက် ရေး  
စီမံကိန်း” ကို ADRA Thailand မှတင်လုပ်ဆောင်ဖို့ကမ်းလှမ်းလာခဲ့ပါသည်။

ဒီစီမံကိန်းအတွက်TeacherFOCUS သည် ၂၀၂၀ ခုနှစ်တွင် လူငယ် ၃၀ ကိုရွေးချယ်ပြီး၎င်းတို့အတွက် အရည်အသွေးမြှင့်  
တင်မှု များ လုပ်ဆောင်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

ထိုရွှေ့ပြောင်းလူငယ် ၃၀ ဦးအတွက် ခေါင်းဆောင်မှုနှင့် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေး အရည် အသွေးမြှင့် တင်ရေး ဆိုင်ရာ သင်  
တန်းအစီအစဉ် ကို ၂၀၂၀ အောက်တိုဘာလ၊ နိုဝင်ဘာလနှင့် ဒီဇင်ဘာ (၃လတာ ကာ လ အ တွင်း) တွင် ပြု လုပ် သွား  
ပါမည်။ ထိုသင်တန်းတွင်လူငယ်များသည် အလုပ်သမား အခွင့်အ ရေး၊ မူ ဝါဒ၊ ဥပဒေ များနှင့်ပြောဆို ဆက် သွယ်ရေး  
ဆိုင်ရာစွမ်းရည်၊ ခေါင်းဆောင်မှုနှင့်စည်းရုံးလှုံ့ ဆော်မှု စွမ်းရည် များတိုးတက် စေရန် လေ့လာ သင် ယူခွင့်ရမည်။ သင်  
တန်းတစ်ခုစီသည် ၂ ရက်ကြာ မည် ဖြစ်ပြီး အုပ်စု လိုက် လှုပ်ရှားမှုများ၊ ဟောပြောမည့်ဧည့်သည်များ၊ သင်ကြားမှု ဆိုင်  
ရာသရုပ်ပြမှုများနှင့် အ ပြန် အလှန်ဆွေးနွေးမည့် အခန်း ကဏ္ဍ များလည်းပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။

**အောက်ပါအချက်များနှင့်ပြည့်စုံလျှင် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။**

- ခေါင်းဆောင်မှုနှင့် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေး အရည် အသွေးမြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ သင်တန်းအစီအစဉ် (၃) ကြိမ် ပြီးမြောက် အောင်မြင်သည်အထိ တက်ရောက်ပါဝင်ပေး ရမည်။
- သင်တန်းတက်ရောက်နေစဉ်ကာလအတွင်း စိတ်ပါဝင်စား မှုရှိရမည်ဖြစ်သလို စိတ်အား ထက် သန် ရမည် ဖြစ်သည်။
- အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၃၀ နှစ်ကြားဖြစ်ရမည်။
- နယ်စပ်ဒေသတွင်ရှိသော ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားအရေးနှင့် ပတ်သက်ပြီး လက်တွဲပူး ပေါင်း လုပ်ဆောင်ခဲ့ဖူးသည့် အတွေ့အကြုံရှိရမည်။



- ခေါင်းဆောင်နိုင်မှုစွမ်းရည်၊ ပြဿနာဖြေရှင်းနိုင်မှုစွမ်းရည်နှင့် အသင်းအဖွဲ့နှင့်အတူ လုပ်ကိုင် နိုင်သည့် စွမ်းရည်များရှိရမည်။

### ဘယ်လိုလျှောက်ရမလဲ

နေရာတွင်နှိပ်၍လျှောက်လွှာပုံစံကိုဖြည့်ပါ။

အရည်အချင်းပြည့်မီသောလျှောက်ထားသူများအား တွေ့ဆုံမေးမြန်ရန်ဆက်သွယ်ပါမည်။ထို့နောက်ရွှေ့ပြောင်းလူငယ် ခေါင်းဆောင် ၃၀ ဦးကို ခေါင်းဆောင်မှုနှင့် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေး အရည် အသွေးမြင့် တင် ရေး ဆိုင်ရာသင်တန်း အစီ အစဉ်ပါဝင်တတ်ရောက်နိုင်ရန်ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

### ထပ်မံရနိုင်မည့်အခွင့်အလမ်းများ

၂၀၂၀ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် ခေါင်းဆောင်မှုနှင့် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေး အရည် အသွေးမြင့် တင်ရေး ဆိုင်ရာ သင် တန်း အစီအစဉ်များ ပြီး ဆုံး သွားသည့်အခါ လူငယ် ၃၀ ဦး အနက်မှ ၈ ဦးကို ရွှေ့ပြောင်း အလုပ်သမား အခွင့် အရေး အတွက် အတော်ဆုံးစကားတင်ချန်ပီယံများအဖြစ်တဖန် ပြန်လည် ရွေးချယ်သွားပါလိမ့်မည်။

၂၀၂၁- ၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် လူငယ်ချန်ပီယံများသည် (၉) လတာအစီအစဉ်ကို တက်ရောက်ရမှာဖြစ်ပါသည်။ **ပထမ ၃ လ တွင်** အလုပ်သမားအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကဏ္ဍပေါင်းစုံ ကိုလေ့လာ သင်ယူခွင့်ရ မှာဖြစ်သည်။

ထို့နောက် **ဒုတိယ ၃ လတွင်** ၎င်းတို့စွမ်းရည်တွေကိုမြှင့်တင်ဖို့ မီဒီယာဒီဇိုင်း၊ သုတေသနလှုပ်ရှားမှု၊ စီမံကိန်းရေးဆွဲပုံတွေ၊ လူထုစကားပြောစွမ်းရည်၊ စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေးဆိုင်ရာနည်းလမ်း အစရှိသောစွမ်း ရည် မြှင့်တင်မှု ဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးများလည်း ရရှိပါလိမ့်မည်။

နောက်ဆုံးတွင် ချန်ပီယံများသည် ၎င်းတို့၏ (၆) လ တာကာလအတွင်းသင်ယူလေ့လာခဲ့သော အရာများကို **တတိယ ၃ လအတွင်းတွင်** ပြန်လည်အသုံးပြုပြီး တစ်ဦးချင်းစီမှ စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေးစီမံကိန်း ကိုအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရ မည်ဖြစ်သည်။၎င်းတို့သည်စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေးအစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်မြောက်အောင်မြင်ရန် ကိုယ်တိုင်ဦး ဆောင်ပြင်ဆင် ရမည်ဖြစ်သည်။

ဤအစီအစဉ်သည်ချန်ပီယံများကို၎င်းတို့ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားအရေးတွင်တတ်ကြံစွာလှုပ်ရှားသူ များဖြစ်ရန်လို အပ် သည့်အရည်အသွေးများကိုမြှင့်တင်ပေးသည်သာမက အနာဂတ်တွင်လည်း ထိုစွမ်းရည်များကို မည်သည့် လုပ်ငန်း ခွင် တွင်မဆို ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်ရန်ရည်ရွယ်ပါသည်။

**\*\*အကယ်၍ ဤအစီအစဉ်နှင့် ပတ်သက်ပြီးမေးခွန်းများရှိလာပါက အောက်ပါတာဝန်ခံသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။**

Naw Nay Yu Paw  
(Teacher**FOCUS**)  
Phone Number: 062-624-5004  
Email address: [nawnayyupawteacherfocus@gmail.com](mailto:nawnayyupawteacherfocus@gmail.com)